
 

 

 

 

Police, dnia 30.05.2023 r. 

Andrzej Rogowski 
Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Policach 
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INFORMACJA DOT. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJĘ 

 

 

 

       Odpowiedzi na interpelację Radnej Jadwigi Róg udzielił Burmistrz Polic Władysław 

Diakun podczas sesji Rady Miejskiej w Policach nr LIX w dniu 30 maja 2023 roku.  

Po przejściu do punktu 9 obrad – Interpelacje i zapytania radnych, burmistrz odczytał złożone 

zapytanie radnej Jadwigi Róg i odpowiedział, że każdy z działających w okolicy budowanego 

ronda podmiotów może wystąpić z wnioskiem o udzielenie ulg podatkowych. Dodał, że 

wnioski będą rozpatrywane indywidualnie z uwzględnieniem pomocy publicznej oraz, że 

dodatkowych informacji w tej sprawie może udzielić Skarbnik Gminy. 

 


